



Björklidens Villaägareförening

Protokoll till styrelsemöte nr 3, 2016-06-13

Plats: Mattias Eriksson, Alprosvägen 27

Tid: 20.00 till 21.00

Kallade:	Mattias Eriksson	Ordf
	Maria Frödin	Kassör
	Helena Morein	Ledamot
	Victor Bark	Ledamot
	Annie Bava	Suppleant

Frånvarande:	Nicklas Haglund	Ledamot
--------------	-----------------	---------

Förslag till dagordning

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes, två nya punkter lades till under övrigt:

- Enkät i Villastan
- Skylden "Akta barn"

3. Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Mattias Eriksson.

4. Kassörskan rapporterar

- Satus på formalia kring byte av kassör
All formalia klar.
- Föreningens ekonomi
Vi har 17406kr, 74 hushåll har till dags datum betalat medlemsavgift.
Vi bör skicka ut en påminnelse till de som inte betalat men avvakta tills efter midsommar.

5. Sammanfattning och reflektioner från Vårstämningen

C:a 20 personer deltog på aktiviteten. Något mindre skräp i år. Tack till Lars S. som körde bort det som samlades in. Vi får se om kommunen tar bort de högar som är kvar vid fotbollsplanen annars får vi kontakta dem i ärendet.

6. Vårinfo + dokument från årsmötet

- Har vi fått in några priser (inför nästa år)
Maria har varit i kontakt med Järfälla tryckeri men inte fått något svar.

Maria och övriga undersöker andra alternativ.

7. Vägar och diken

- a) Kontakt med IP-only
Flera boende har fått sina fibrer avgrävda. Ett flertal slangar är också synliga efter dikesrenoveringen. Service bilar har setts i området.
Niklas sköter kontakten med IP-only från styrelsen.

8. Information till och från medlemmarna

- a) Nyinflyttade. Utdelning av "Välkomstbrev".
Många fastigheter har sålts i området . Maria sköter utdelning av välkomstbrev.
- b) Hemsidan
Helena ska uppdatera med lite ny info. Mattias stöttar.
Helena lägger ut info från grannsamverkan.
- c) FB
Div. synpunkter. Bl.a. om sophämtning. (se 13.a)

9. Grannsamverkan

- a) Skyltinventering
Har gjorts men inte sammanställts. Tanken är att göra en karta och pricka in skyltarna för framtida "underhåll". Fixas till nästa möte.
Helena kontaktar Björn igen om hur man får fler skyltar.

10. BRÅ

<http://www.bra.se/bra/forebygga-brott/arbete-kunskapsbaserat/ekonomiskt-stod.html>

Victor presenterade det han hade hitta tom BRÅ som kan betala ut bidrag för brottsförebyggande åtgärder, dock så bedöms vår situation just nu som god, Victor läser på detaljer för framtiden

11. Kommunikation i styrelsen / Whatsapp

Vi pratade om behovet. Vi var inte helt överens. Frågan bordlades till dess vi prata med alla medlemmar.

12. Datum / planering av "spontan grillning" i lekparken

Vi beslutade att försöka boka in en vecka, då så många som möjligt i styrelsen kan, och sedan avvakta vädrets makter. Vi väljer en bra dag och kommunicerar detta på FB. Vi siktar på en vecka i augusti.

13. Övriga frågor

- a) Enkät i Villastan

Det har tidigare kommit upp som förslag att göra en enkät för att samla in åsikter från boende i olika frågor för att kunna påverka kommunen. Detta aktualiserades i och med diskussioner på FB.

Enkäten skulle kunna innehålla frågor om:

- Sophämtning
- Postutdelning
- Sörjning
- Dikesrenovering
- Vägar
- Skyltar
- Skadedjur
- Belysning

Vi beslutade att den inte kan vara anonym för då blir det svår att åtgärda problem om de inte kan kopplas till viss del av området.

Vi gör ett utkast nu och delar ut den under hösten. Vi har haft höstinfo ibland tidigare år.

En svarstid på två veckor kan vara lämplig.

Förslag att dessa kan läggas i någon av styrelsemedlemmarnas brevlådor. Alternativt en temporär brevlåda vid infarten till Villastan

b) Skylten "Akta barn"

Vår "Akta barnen" skylt håller på att ramla omkull. Några olika förslag diskuterades. Vi undersöker vad som blir bäst och löser det.

14. Nästa möte

Tisdagen den 6/9 klockan 20:00 – 21:00. Hemma hos Mattias Alprosvägen 27.

15. Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 21:30.